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کور داشـــت با جدیت  ی با پاختا ی تلخی که در باز پرســـپولیس بعد از تســـاو
ی بـــا چادرملو ادامه  ینـــات خـــود را در روزهای گذشـــته برای باز بیشـــتری تمر
داد. در این تمرینات امید عالیشـــاه به دلیل مصدومیت به طور اختصاصی 
ی امروز محرز شـــده و مرتضی پورعلی گنجی هم با  کار کـــرد تـــا غیبتش در باز
گرچه او از بند  تمرینات پرفشار کم کم برای بازگشت به میادین آماده می شود. ا
مصدومیت به طور کامل رهایی پیدا کرده اما برای بازگشت به فرم ایده آل بدنی 
هنوز کار دارد و احتمالا بعد از فیفادی آماده بازگشت به ترکیب سرخپوشان 
یدو عصر روز گذشـــته و تقریبا همزمان با ســـاعت  گردان گار خواهد بود. شـــا
ی امروزشان با چادرملو تمرین خود را انجام دادند. بعد از آن با اعلام نفرات  باز

حاضر در لیست از سوی سرمربی راهی هتل شدند. 

  دلخوری گاریدو از برخی حمایت ها از یاسین
عــدم اســتفاده از یاســین ســلمانی در ترکیــب سرخپوشــان حتــی به عنــوان 
کنش هایــی از ســوی هــواداران، رســانه ها و کارشناســان  یکــن تعویضــی بــا وا باز
یــدو  مواجــه شــده اســت و در ایــن زمینــه نیــز انتقاداتــی هــم متوجــه خــوان گار
شــده اســت. مســاله ای کــه اصــلا بــه مــذاق ســرمربی اســپانیایی خــوش نیامــده 
و باعــث شــده او در مقابــل ایــن حمایت هــا از یاســین بــه نوعــی موضع گیــری 
یــدو فکــر می کنــد ایــن حمایت هــا از ســلمانی و  کنــد. بــه نظــر می آیــد گار
یکــن شــده بــودار اســت و  انتقاداتــی کــه از او بابــت عــدم اســتفاده از ایــن باز
یکــن بیشــتر شــده اســت.  بــه همیــن خاطــر حتــی کم محلی هایــش بــه ایــن باز
گــر ایــن موضــوع ادامــه پیــدا کنــد حواشــی بیشــتری بــرای پرســپولیس  چه بســا ا
ینــات  داشــته باشــد و حتــی منجــر بــه جدایــی یاســین شــود. آنچــه درتمر
سرخپوشــان مشــهود اســت، یاســین شــرایط روحــی و روانــی خوبــی نــدارد امــا 

از لحــاظ آمادگــی هــم مشــکلی نــدارد. 

  سرلک آماده حضور در ترکیب
از بازگشت میلاد سرلک به تمرینات پرسپولیس تقریبا سه هفته ای می گذرد 
یکــن هنــوز نتوانســته بــرای سرخپوشــان بــه میــدان  و بعــد از ایــن مــدت ایــن باز
بــرود. دلیــل اصلــی ایــن مســاله دور بــودن ســرلک از فــرم مطلــوب بدنــی بــوده 
یکنانــی  یــدو بــه آن بســیار اهمیــت می دهــد و فقــط باز اســت. مســاله ای کــه گار
ــا دوندگــی بی امــان خواســته های  را در ترکیــب ثابــت می گــذارد کــه بتواننــد ب
ــرایطی  ــن ش ــد. در چنی ــرآورده کنن ــف ب ــری از حری ــینگ و توپ گی او را در پرس
یکنــی کــه در خــط میانــی به عنــوان هافبــک دفاعــی بــه میــدان مــی رود  باز
وظیفــه ای به مراتــب ســنگین تر در مرکــز میــدان و کمــک بــه خــط دفاعــی دارد. 
یگــی  از ایــن رو ســرلک خیلــی بایــد تــلاش کنــد تــا بتوانــد در پســت مســعود ر
یکنــی کــه بــه خاطــر همیــن دوندگی هــای بی امانــش و در  بــه میــدان بــرود. باز
یــدو اســت. البتــه فشــردگی بازی هــا  اختیــار تیــم بــودن به شــدت مــورد علاقــه گار
یگــی اصــلا فرصــت اســتراحت پیــدا نکنــد و در ایــن بیــن آمادگی  باعــث شــده ر
یــدو را بــرای پســت هافبــک دفاعــی بازتــر کنــد. در  ســرلک می توانــد دســت گار
گــر اتفــاق خاصــی  روزهــای اخیــر ســرلک با انگیزه تــر و آماده تــر نشــان داده و ا
رخ ندهــد او از بــازی امــروز بــرای پرســپولیس بــه میــدان خواهــد رفــت. البتــه او 

یکــن تعویضــی راهــی میــدان خواهــد شــد.  یــاد به عنــوان باز بــه احتمــال خیلــی ز

  گاریدو ناراضی از فاصله زیاد بین خطوط تیمش
کور برخلاف دیدارهای قبلی نتوانســـت نمایش  ی با پاختا پرســـپولیس در باز
خوبی داشته باشد و چه در حمله و چه در دفاع پراشتباه بود. در صحبت های 
یاد  گردانش داشـــته مهم ترین عامل را فاصله ز یدو در این زمینه با شـــا که گار
بیـــن خطوط دانســـته اســـت، مخصوصا فاصلـــه بین هافبک ها بـــا مدافعان 
میانی. این فاصله باعث شده حریفان پرسپولیس بتوانند با ایجاد یک روزنه 
کور  ی بـــا الاهلی و پاختا صاحـــب موقعیـــت و گلزنی شـــوند. اتفاقی که در باز
یگـــی به عنوان هافبک های  رخ داد. در ایـــن میان ســـروش رفیعی و مســـعود ر
میانـــی پرســـپولیس وظیفـــه کمک به دفاع را دارنـــد و از طرفی مدافعان میانی 
یدو در تمرینات اخیر تیمش  ی می کنند. گار پرسپولیس نیز خیلی عقب باز
از هافبک ها علی الخصوص ســـروش رفیعی خواســـته که اجازه ندهد فاصله 
یکنان تهاجمی بیشـــتر شـــود و باید با دوندگی بیشـــتر  بین او با خط دفاع و باز
ایـــن فاصلـــه را حفظ کند. از ســـوی دیگر بـــه مدافعان میانی نیز تذکر داده که 
ی نکنند و به حریف اجازه نزدیک شدن به دروازه را ندهند.  خیلی عقب باز
این موضوع در تمرینات سرخپوشان مرور شد تا میزان اشتباهات کمتر شود. 

  گاریدو تمرین را فدای نشست خبری نکرد
سرمربی اسپانیایی پرسپولیس روز پنجشنبه با در نظر گرفتن شرایط مسابقه 
ی این مسابقه به مسئولان رسانه ای تیمش  تیمش با چادرملو و ساعت برگزار
اعلام کرد دلیل ندارد برای عصر روز جمعه جهت شرکت در نشست خبری 

که در آن صورت مجبور است یا تمرین تیمش را  راهی سازمان لیگ شوند، چرا
ظهر برگزار کند یا اینکه با تاخیر در آن حاضر شود. از این رو خواستار این شد 
که نشست خبری به جای سازمان لیگ در ورزشگاه شهید کاظمی و قبل از 
آغاز تمرین عصر انجام گیرد؛ مساله ای که با اعتراض خبرنگاران همراه شد، 
ی داشتند از بعد از ظهر  که نشست خبری سه مربی دیگر که در تهران باز چرا
کید داشـــته و دارد که  یدو تا در ســـازمان لیگ برگزار می شـــد. به هر شـــکل گار
از این به بعد نباید نشســـت خبری با تمرین نوبت آخر تیمش که بســـیار مهم 
گـــر این اتفاق رخ دهـــد او در همان محل تمرین  اســـت تداخـــل پیـــدا کند و ا

پاسخگوی اصحاب رسانه خواهد بود. 

  دلخوری گاریدو در نشست خبری
یدو در ورزشگاه شهید کاظمی اتفاقی رخ  در نشست خبری روز گذشته گار
داد که باعث شـــد برخی رســـانه ها از این مربی اســـپانیایی انتقاد کرده و ترک 
سالن کنفرانس توسط این مربی را به سوالی مطرح شده ارتباط دهند. در این 
یدو بعد از اتمام صحبت هایش، قصد ترک ســـالن را  زمینه گفتنی اســـت گار
داشت که در این بین یکی از خبرنگاران از او می خواهد بر سرجایش بنشیند؛ 
یدو مجدد سر جایش می نشیند اما  که سوال دیگری باقی مانده است. گار چرا
با ســـوال عجیب خبرنگار مبنی بر اینکه آیا قصد شـــرکت در کلاس مربیگری 
در اســـپانیا را دارد مواجه می شـــود. با این نظر   که این ســـوال عجیب ربطی به 
یدو کمی دلخور شـــده و  ی امروز سرخپوشـــان بـــا چادرملو نداشـــت، گار بـــاز
ســـالن کنفرانس را ترک می کند. ظاهرا او توقع نداشـــت بعد از اتمام نشســـت 
ی مجبور شود به جای خود برگشته و با سوالی غیر فنی مواجه شود.  خبری باز

مشکلاتتاکتیکیپرسپولیسمقابلچادرملورفعمیشود؟

تذکر گاریدو به چند بازیکن
سرلکآمادهبازگشتبهمیادینشد

حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

نیلوفر مژدهی
خبرنگار

پرداختمطالباتاستقلالیهادردستورکارقرارگرفت

تسویه حساب فصل قبل در اولویت
تیم فوتبال استقلال درحالی امروز از هفته هفتم رقابت های لیگ برتر به 
مصاف هوادار می رود که وضعیت این روزهای این تیم حسابی مورد توجه 
قرار گرفته و انتقادهای زیادی را نسبت به عملکرد مسئولان باشگاه درپی 
داشته است. استقلالی ها که طی 5 هفته گذشته همراه با جواد نکونام به 
دو شکست و کسب 5 امتیاز از رقابت های لیگ برتر نائل شدند، حالا با 
تغییرات انجام شده و حضور سهراب بختیاری زاده به جای نکونام روی 
نیمکت این تیم، این فرصت را دارند تا با کسب هر 3 امتیاز دیدار با هوادار 
به وضعیت خود در جدول رده بندی و سر و سامان داده و به هفته های 
آینده امیدوارتر شوند. این در صورتی است که به جز مساله فنی، شنیده 
می شود موضوع پرداختی به بازیکنان نیز در دستورکار مدیران باشگاه 
قـــرار گرفتـــه تا اولین واریزی ها بعد از پیش پرداخت در پیش فصل، طی 
روزهای آینده محقق شود. در این مورد شنیده ها حکایت از آن دارد که 
واریزی ها براساس اولویت بندی انجام شده و ابتدا بازیکنانی که همچنان 
از فصل گذشته ارقامی را طلبکارند مطالبات خود را دریافت کرده و به 
دنبال آن نیز پرداختی سایر بازیکنان در فصل جاری در دستورکار قرار 
می گیرد. عمده مخارج هلدینگ خلیج فارس، مالک باشگاه استقلال 
در پیش فصل به تسویه حســـاب و پرداخت مطالبات فصول گذشـــته 
بازیکنان و همچنین پیش پرداخت به بازیکنان جدید اختصاص پیدا 
کرد. با این حال مطالبات آن دسته از بازیکنانی که هنوز طلب خود را 
از باشگاه دریافت نکرده اند این بار در اولویت واریزی قرار گرفته  است. 

تمجیدعجیبوغیرواقعیسرمربیهوادارازرقیب

 رحمتی: استقلال پرمهره ترین 
تیم ایران است!

ســـیدمهدی رحمتی، سرمربی هوادار در نشست خبری پیش از بازی 
تیمش مقابل استقلال گفت: »با یکی از بهترین تیم ها و پرمهره ترین تیم 
ایران بازی داریم. شش هفته از لیگ گذشته و سعی کردیم کاستی هایی 
که از سال قبل و ابتدای این فصل به لحاظ بازیکن داشتیم را برطرف 
کنیم. فکر می کنم به غیر از دیدار با تراکتور تبریز که مستحق شکست 
بودیم، 5 بازی دیگرمان پایاپای بوده و بدشانسی باعث شد که به سه 
امتیاز بازی ها دست پیدا نکنیم. محمدرضا اخباری در دیدار گل گهر 
با ما بهترین مهار را داشت و شاید می توانستیم با سه امتیاز از سیرجان 
بازگردیم.« ســـرمربی هـــوادار درخصوص عدم گلزنی تیمش در 6 هفته 
گذشته تصریح کرد: »سال گذشته تیم سیزدهم فصل )نساجی( تحویل 
من داده شـــد و با خرید 7 بازیکن توقع پیروزی برابر الهلال عربســـتان 
را داشـــتند. هوادار ســـال گذشـــته در 5 بازی 21 گل خورده و خیلی از 
بازیکنـــان از ایـــن تیم رفتند. شـــما چرا نمی پرســـید چـــرا تیمی که در 5 
بازی 21 گل خورده بود، امسال در 6 بازی 6 گل خورده داشته است؟! 
وظیفه من به عنوان سرمربی خلق موقعیت کردن و موقعیت گل ندادن 
به حریف است؟ در دیدار با فولاد خوزستان یک ضربه در چهارچوب 
به سمت دروازه ما زده شد و همان گل شد. این مساله به جوانی و عدم 
هماهنگی برمی گردد.« رحمتی درحالی این صحبت ها را مطرح کرد که 
با نگاهی به وضعیت تیم های لیگ برتری کاملا مشخص است شاید 
استقلال از نظر در اختیار داشتن مهره های تاثیرگذار حتی در بین دو 
تیم برتر هم نباشد و این اظهارنظر عجیب و غیرواقعی به نظر می رسد. 
از ســـوی دیگر عملکرد او در نســـاجی هم قابل دفاع نیست و هواداران 
این تیم مسلما انتظار برتری برابر الهلال را نداشتند اما توقع شان از تیمی 
که خریدهای زیادی در پیش فصل انجام داد، این بود که نمایش بهتری 
در رقابت های آسیایی و حتی لیگ برتر داشته باشد تا یکی از مدعیان 

جدی سقوط نباشد. 

اخبار کوتاه

تیم استقلال خوزستان که سابقه قهرمانی در لیگ برتر را یدک می کشد پس 
از چند سال دوری از این لیگ و حضور در جمع لیگ یکی ها به لیگ برتر 
صعـــود کـــرد. صعودی جذاب، شـــیرین و مقتدرانه که نویدبخش روزهای 
بهتری برای اســـتقلال خوزســـتان بود. برخلاف تصورات اما از همان ابتدا 
اختلافات داخلی در این تیم خوزستانی شکل گرفت تا جایی که بحث 
تغییر مدیرعامل و مربی مطرح شد و هر روز شایعات مختلفی درخصوص 
جدایی سیروس پورموسوی، سرمربی وقت استقلال خوزستان شنیده می شد. 
با وجود همه شایعات و مشکلات بالاخره پورموسوی فصل بیست وسوم را 
با استقلال خوزستان آغاز کرد. نیم فصل اول به شدت کابوس وار سپری شد 
تا جایی که همه این تیم را گزینه سقوط می دانستند اما در نیم فصل دوم با 
برخی تغییرات به وجود آمده و اضافه شدن چند بازیکن تاثیرگذار ورق به 
نفع آنها برگشت. درنهایت در هفته های پایانی و در ماراتنی سخت، بالاخره 
استقلال خوزستان در لیگ برتر باقی ماند. مدیران و مسئولان گروه ملی که 
اهداف بلندپروازانه تری داشتند و هدف شان چیزی بیش از بقا در لیگ برتر 
بود متوجه شرایط نابسامان تیم شان شده و در همان ابتدای فصل تحولاتی 
اساسی ایجاد کردند. آنها نه تنها مدیرعامل باشگاه را برکنار و مدیر سابق 
را جایگزین او کردند بلکه ســـرمربی را نیز تغییر داده و یک مربی خارجی 
به خدمت گرفتند. با ورود میودراگ بوژوویچ، سرمربی مونته نگرویی چند 
بازیکـــن جدیـــد نیز به این تیم اضافه شـــدند. می توان ادعا کرد اســـتقلال 
خوزستان در فصل نقل و انتقالات به شدت فعال بود و تقریبا تیمی متفاوت 
را روانه مسابقات کرد. هفته های ابتدایی که خریدهای جدید هنوز مجوز 
فعالیت نگرفته بودند عملکرد استقلال خوزستان خوب نبود اما با شکست 
استقلال تهران در هفته سوم همه چیز برای این تیم خوزستانی تغییر کرد و 
عملکرد بهتری از خود به نمایش گذاشت. به بهانه ورود یک مربی خارجی 
جدید به فوتبال ایران، آن هم در تیمی خوزستانی که مهد فوتبال ایران به 
حساب می آید با میودراگ بوژوویچ گفت وگو کردیم که متن این مصاحبه 

را در ادامه از نظر می گذرانید. 

از فوتبال ایران چقدر شناخت دارید و با چه اطلاعاتی از فوتبال ما مسئولیت هدایت 
استقلال خوزستان را برعهده گرفتید؟ 

راجع به فوتبال ایران اطلاعات داشـــتم اما درباره اســـتقلال خوزســـتان اطلاعات 

زیادی نداشتم و فقط می دانستم استانی در ایران است که مردمش علاقه زیادی 
به فوتبال دارند و این برایم جالب بود. از طرفی با برخی باشگاه های پرطرفدار در 
فوتبال شما مثل استقلال، پرسپولیس، تراکتور و سپاهان که در لیگ قهرمانان آسیا 
تقریبا هرساله حضور دارند آشنایی داشتم. به همین دلیل می توانم اطمینان دهم 

که بدون شناخت وارد فوتبال ایران نشدم. 

آیا ۶ هفته گذشـــته فرصت مناســـبی بود تا از لیگ ایران اطلاعات به دســـت آورده و 
روی عملکرد تیم تان و لیگ برتر مسلط شوید یا هنوز ناشناخته های زیادی برایتان 

وجود دارد؟
نمی گویم به شـــناخت کامل رســـیدم. قطعا هرچه زمان بگذرد شناخت من هم 
بیشتر می شود. در این شش هفته فوتبالی پویا و دینامیک از لیگ ایران دیدم. 
ســـرعت بازی در لیگ برتر بالاســـت. تنها مشـــکلی که در کل فوتبال ایران وجود 
دارد مساله زمین است. کیفیت زمین روی نحوه و کیفیت بازی ها اثر می گذارد. 

با چه هدفی مسئولیت استقلال خوزستان را برعهده گرفتید؟ آیا به نظرتان در ۶ هفته 
گذشته به اهداف مورد نظر رسیده اید؟

می توانم بگویم تقریبا با توجه به برنامه هایی که داشتم از عملکرد تیم راضی ام. 
هرچند در برخی بازی ها خیلی بدشانسی آوردیم و امتیازاتی را از دست دادیم، 
درحالی که می توانست این طور نباشد. همیشه شرایط آن طور که پیش بینی می کنیم 
پیش نمی رود اما در کل وضعیت بدی نداریم و امیدوارم در ادامه بهتر هم بشویم. 

باشگاه استقلال از برنامه سه ساله با هدف کسب سهمیه یا حتی قهرمانی صحبت 
می کنند. آیا در جریان برنامه های این باشگاه و برنامه سه ساله شان قرار دارید؟

قبل از هر چیز از حسن نظر مدیران باشگاه تشکر می کنم ولی به طور کلی قرارداد 
من 2 ساله است. آینده یک مربی را نمی شود پیش بینی کرد چون سرنوشت مربیان 
به نتایجی که کسب می کنند بستگی دارد. امیدوارم با تلاش و صبر بتوانیم این 
برنامه را پیاده کنیم. من با جلساتی که با مدیرعامل باشگاه و هیات مدیره داشتم 
در جریان اهداف این برنامه سه ساله ام. فکر می کنم برنامه ای واقع بینانه است. 
ما می توانیم در سال سوم برای کسب سهمیه بجنگیم و اگر خداوند بخواهد و 

شرایط فراهم شود سال سوم جزء مدعیان باشیم. 

مربیان خارجی زیادی وارد فوتبال ایران شده و گاهی از بازیکنان و توانایی های آنها 
تعریف می کنند و برخی نیز معتقدند بازیکنان ایرانی توانایی لازم را ندارند. شـــما 
به عنوان یک مربی خارجی که به تازگی وارد لیگ برتر شدید بازیکنان فوتبال ایران 

را در چه سطح و کیفیتی می بینید؟

به نظر من بازیکنان ایرانی بسیار بااستعدادند. آن چیزی که برای یک فوتبالیست 
در فوتبال نوین مهم است سرعت بالا و حرکت پا به توپ است که ایرانی ها اکثرا 
این شرایط را دارند. با توجه به کیفیت زمین های تمرین و بازی شان به نظر من 

تکنیک خارق العاده ای دارند و بازیکنان باشخصیتی اند. 

ل خوزســـتان برای ادامـــه راه به تقویت نیـــاز دارد یا فکر می کنید  آیـــا تیم اســـتقلا
تیمی که در ابتدای فصل بســـته شـــده نیازهای شما 

را برآورده می کند؟
یقینا ما نیاز به تقویت داریم و فکر نمی کنم تیمی وجود 

داشته باشد که نیاز به تقویت و ترمیم نداشته باشد. حتی 
اگر از آنچلوتی با آن همه ستاره هم بپرسند که آیا تیمت نیاز به تقویت دارد 

قطعا تایید می کند. البته در چنین مقطعی نمی شود درمورد اینکه چه بازیکنی نیاز 
داریم صحبت کرد بلکه باید زمان نقل و انتقالات برسد و گروهی از متخصصان 
شرایط را بررسی کرده و طی کاری کارشناسی شده تصمیم بگیریم. از طرفی در این 
خصوص حتما باید با مدیریت و مدیرعامل نیز گفت وگو کنم. به همین دلیل 
فعلا نمی توانم به طور قطع درمورد اینکه به چه بازیکنانی نیاز دارم، صحبت کنم 

اما قطعا به تقویت تیم نیازمندیم. 

با ورود شـــما به باشـــگاه استقلال خوزستان بازیکنان خارجی زیادی به این جمع 
ملحق شـــدند. چقدر در جذب این بازیکنان خارجی تاثیر داشـــته و درخصوص 

به کارگیری آنها اظهارنظر کردید؟
یکنان را گرفتیم، بالطبع شـــرایط لیگ ایران  به طـــور کلـــی ما با هماهنگـــی باز
یکن هم  ی می کردند فرق می کند. قطعا باز با شـــرایط تیمی که قبلا در آن باز
یکنان را طی هماهنگی مشخص شده  تغییر خواهد کرد. به هر حال کلیه باز

جذب کردیم. 

مشکلات مالی در باشگاه استقلال خوزستان به عملکرد این تیم لطمه زده. به اعتقاد 
شما مسائل مالی چقدر در عملکرد تیم تان تاثیرگذار بوده است؟

من ترجیح می دهم بیشـــتر درمورد مســـائل فنی تیم صحبت کنم، این سوالاتی 
است که مدیرعامل و مدیر تیم بهتر می توانند پاسخ دهند!

اما شایعه شده بود شکست مقابل ملوان به دلیل همین مشکلات بوده و در عملکرد 
فنی تاثیر گذاشته است؟

من فکر می کنم عوامل دیگری در این بازی تاثیرگذار  بود، اجازه دهید این مسائل 
برای من محفوظ بماند.

میودراگبوژوویچدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:تیمآنچلوتیهمنیازبهتقویتداردچهبرسدبهاستقلالخوزستان

با وجود زمین های بی کیفیت، فوتبالیست های خارق العاده ای دارید
میتوانیمدرسالسومجزءمدعیانباشیم


